
Protokół nr 23/12/2016 
z posiedzenia Rady Seniorów w dniu 25.08.2016

W dniu 25.08.2016 odbyło się zwołane na wniosek Przewodniczącej posiedzenie Rady Seniorów.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków R.S. /lista obecności w załączeniu/.

Przewodnicząca zaproponowała następujący program posiedzenia:

1. Omówienie organizacji Dnia Seniora 15.06.2016.

2. Sprawa wyjazdu na szkolenie organizowane przez UTW Gliwice.

3. Omówienie propozycji działań systemowych na potrzeby seniorów.

4. Sprawy bieżące zgłaszane przez członków.

Obejrzeliśmy nagranie pokazane w Kronice Miejskiej Telewizji relacjonujące  obchody Dnia Seniora
 w Dąbrowie Górniczej.  Członkowie Rady Seniorów uczestniczyli w większości imprez przygotowanych
przez różne organizacje i instytucje. Najbardziej udane odbyły się w Strzemieszycach, w Nemo Świat
Rozrywki /zabawa taneczna/,  oraz w Domu Pomocy na Jaworowej. Najmniejsze zainteresowanie było
imprezami przedpołudniowymi. Mogło to być spowodowane zarówno nieodpowiednimi godzinami
jak  również  zbyt  małym  rozpropagowaniem  tych  imprez.  Należałoby  zwrócić  na  to  uwagę  przy
organizacji w następnym roku. 

UTW Gliwice tak jak w ubiegłym roku organizuje wyjazdowe szkolenie z funduszy ASOS, na które
zostaliśmy zaproszeni. I tak na wyjazd w terminie 2 – 4.09.2016  do Szczawnicy zgłosili się: Danuta
Augustyn, Sylwester Zawidzki, Bogumiła Stępkowska a do Wisły w terminie 9 – 11.09.2016  Maria
Ujejska, Czesław Kania, Janina Albert. Sprawy które zgłosiliśmy jako interesujące do omówienia na
szkoleniu to:

1. Powstanie Centrum Inicjatyw Senioralnych

2. Finansowanie Rad Seniorów

3. Polityka Senioralna na zasadach ustawy NFZ.

Pan Tadeusz Jara przedstawił ważne sprawy, które należałoby rozwiązać systemowo a więc służyłyby 
wszystkim seniorom i nie funcjonowałyby tylko okazjonalnie. I tak:

1. System organizacyjny w terenie.

2. Wystąpienie do MOPS z prośba o udostępnienie danych

     / np. ilu mieszkańców ze względu na stan zdrowia nie wychodzi z domu/

3.  Z organizowanie  punktów fryzjerskich w Domach Pomocy i Szpitalach

4. Udostępnienie sal gimnastycznych i basenów w szkołach /Wydział Oświaty/

5. Ścisła współpraca z PKZ – kluby osiedlowe i świetlice środowiskowe

6. Ścisła współpraca  z Wydziałem Zdrowia /Przychodnie Osiedlowe, rehabilitacja/                                    
7. Ścisła współpraca CSiR /instruktorzy sportowi/



Na dzień 7.09 2016 zostanie zaproszona Naczelnik Wydziału Zdrowia celem z konfrontowania  naszych
oczekiwań z  możliwościami  Miasta.  Należałoby  również  wystąpić  do  Huty  Katowice  o  wykonanie
badań  zdrowotnych  dla  seniorów.  W  najbliższym  czasie  planujemy  zaprosić  przewodniczącego
Wojewódzkiej Rady Seniorów. Przewodnicząca wystąpi do Prezydenta Miasta z prośbą o spotkanie
którego celem byłoby między innymi przedstawienie propozycji udostępnienie byłej Szkoły Muzycznej
na  Dom  Seniora.  Urząd  Marszałkowski  wystąpił  z  pismem o  podanie  kandydatów  na  posłów do
Parlamentu   Senioralnego  w  Warszawie.  Przewodnicząca  p.  Krystyna  Szaniawska  zgłosiła  swoją
kandydaturę.

Na tym posiedzenie zakończono.
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